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Tuan Gooi Hsiao-Leung [ Alor Setar 1 minta MENTERI PENDIDIKAN menyatakan 
apakah langkah-langkah yang diambil untuk menghentikan masalah pensyarah
pensyarah perubatan meninggalkan universiti-universiti seperti dilaporkan dalam media 
pada 18 Mei 2014. 

JAWAPAN 

Tuan Yang di-Pertua, 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) sedang 

melaksanakan penambahbaikan Skim Perkhidmatan Pensyarah Perubatan di lnstitusi 

Pengajian Tinggi Awam (IPTA) dengan mengambil kira isu dan permasalahan yang 

dibangkitkan dengan menambah baik laluan kerjaya dan memperkenalkan kriteria baru 

kenaikan pangkat yang lebih fleksibel. 
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